## 关于艺术家

张文佳, 1983 年出生于广东汕头, 现工作生活于汕头。2007 年毕业于中国美术学院油画系, 2014 年从中国美术学院油画系获研究生学位。个展: "凝神的瞬间", 55 画廊, 中国上海, 2007。群展包括"第七届约翰·莫尔绘画奖(中国)作品展", 宝龙美术馆, 中国上海, 2023; Inter-Youth: 国际青年绘画展, 中国美术学院美术馆, 中国杭州, 2016; "世纪之星"油画展, 中国美院, 中国杭州, 2014 等。

1983年出生于中国汕头,现工作生活于中国汕头。

# 教育

### 2014

中国美术学院, 研究生, 油画系

#### 2007

中国美术学院, 本科, 油画系

# 个展

#### 2007

凝神的瞬间, 55 画廊, 中国上海

# 部分群展

#### 2023

第七届约翰•莫尔绘画奖(中国)作品展,宝龙美术馆,中国上海

#### 2016

Inter-Youth:国际青年绘画展,中国美术学院美术馆,中国杭州

### 2014

世纪之星油画展,中国美院,中国杭州

#### 2008

左灯右行—青年艺术家推荐展,圣之空间,中国北京(由赵力策展)

### 2007

当代力量—70 后艺术家作品邀请展,ARTCHINA GALLERY,德国汉堡归零,虹庙艺术中心,中国上海七上八下,55 画廊,中国上海向前!向前!····第二届广东新青年艺术大展,广东美术馆,中国广州中国当代艺术,Bartha & Senacle 画廊,瑞士日内瓦 (由 Tana Azzam 策展)

#### **About the Artist**

Zhang Wenjia was born in 1983 in Shantou, Guangdong, currently lives and works in Shantou. He graduated from the Oil Painting Department of the China Academy of Art in 2007, and completed his postgraduate studies in the Oil Painting Department of the China Academy of Art in 2014. Zhang's solo exhibition was held at 55 Gallery in Shanghai in 2007. Selected group exhibitions include *The 7th John Moores Painting Prize (China) Exhibition*, Powerlong Museum, Shanghai, China (2023); *Inter-Youth: International Youth Painting Exhibition*, Art Museum of the China Academy of Art, Hangzhou, China (2016); "Stars of the Century" Oil Painting Exhibition, China Academy of Art, Hangzhou, China (2014).

Born 1983, Shantou, China. Currently works in Shantou, China.

### **EDUCATION**

2014

China Academy of Art, M.F.A. Painting

2007

China Academy of Art, B.F.A. Painting

#### **SOLO EXHIBITION**

2007

Moment of Contemplation, Gallery 55, Shanghai, China

### **SELECTED GROUP EXHIBITIONS**

2023

The 7th John Moores Painting Prize (China) Exhibition, Powerlong Museum, Shanghai, China

2016

Inter-Youth: International Youth Painting Exhibition, Art Museum of the China Academy of Art, Hangzhou, China

2014

Stars of the Century, Oil Painting Exhibition, China Academy of Art, Hangzhou, China 2008

My Own Way, SZ Art Center, Beijing, China (curated by Zhao Li)

## 2007

Contemporary Force: An Invitational Exhibition of Works by Post-70s Artists, ARTCHINA GALLERY, Hamburg, Germany

Back to Zero, Shanghai Hong Miao Art Gallery, Shanghai, China

My Private Idaho, Gallery 55, Shanghai, China

The Second Guangdong New Youth Art Exhibition, Guangdong Museum of Art, Guangzhou, China

Contemporary Chinese Art, Bartha & Senacle Gallery, Geneva, Switzerland (curated by Tana Azzam)